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Rada Miejska w Pyzdrach 
Komisja Budżetowo – Finansowa 

Protokół nr 12/2020 

Obrady rozpoczęto 5 maja 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:55 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Janiak   

2. Monika Łakoma 

3. Piotr Pilarski 

4. Mieczysław Podlewski  

5. Henryk Pyrzyk  

Ad. 1.  

Antonina Balicka, skarbnik przedstawiła projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy i Miasta Pyzdry na rok 2020. 

W oparciu o pismo Ministra Finansów zmniejsza się plan dochodów o kwotę 48.015 zł 

tytułem subwencji oświatowej i o kwotę 1.650 zł  z tytułu udziału gmin w podatkach 

stanowiących dochód budżetu państwa.  

Żeby wprowadzić wydatki związane z przebudową drogi w Pietrzykowie Kolonii a także na 

pokrycie zmniejszonych dochodów, o których mowa wyżej dokonuje się zwiększenia planu 

dochodów o kwotę 88.529 zł : 

7.000 zł z tytułu przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności, 

192 zł ze sprzedaży składników majątkowych,  

6.005 zł z tytułu kar i odszkodowań,  

72.132 zł – zwroty z lat ubiegłych,  

2.200 zł – odsetki od nieterminowych wpłat podatków i opłat,  

1.000 zł – wpływy z różnych opłat.  

Plan wydatków zmniejsza się o kwotę 49.665 zł z tytułu dotacji dla Centrum Kultury, Sportu i 

Promocji.  

Na wydatki inwestycyjne na przebudowę drogi w Pietrzykowie Kolonii zwiększa się środki o 

kwotę 88.529 zł  

Po przeprowadzeniu analizy budżetowej dokonuje się zmniejszenia wydatków: 

10.000 zł na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków, 

12.000 zł pomoc na dożywianie,  

16.000 zł na wykonanie dokumentacji na kanalizacje sanitarnej w ul. Kochanowskiego,  

52.095,14 zł dotacja dla Centrum Kultury Sportu i Promocji, 

a zwiększenia wydatków:  

12.000 zł na budowę wodociągu w m. Tłoczyzna, jeszcze przed budową drogi,  

58.095,14 zł na budowę drogi w Pietrzykowie Kolonii,  

20.000 zł zwiększenie rezerwy ogólnej.  

W związku z tym, że nie została zaplanowana kwota na targowisko w Pyzdrach , a także 

wykonywanie prac bieżących przy wiatraku holenderskim zwiększa się rezerwę budżetową o 

20.000 zł do kwoty 10.584 ,17 zł. W przesłanym projekcie uchwały jest kwota pomyłkowa 

87.884,17 zł, w której jest rezerwa na zarządzanie kryzysowe  

 

Stanisław Janiak, radny zapytał o informację na temat przebudowy drogi w Pietrzykowie 

Kolonii.  

Przemysław Dębski, burmistrz poinformował, że przedstawione propozycje zmian w 

budżecie w większości podyktowane są trzema najważniejszymi sprawami. Gmina otrzymała 

dofinansowanie w wysokości 0,5 mln zł na budowę drogi w Pietrzykowie Kolonii. Według 
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kosztorysu – 715 tyś. zł. Różnica, to wkład własny gminy, który musiał zostać zapisany w 

budżecie gminy. Środki na ten cel pozyskano poprzez zmniejszenie dotacji dla Centrum 

Kultury, Sportu i Promocji, bo w związku z pandemią większe imprezy kulturalne nie odbędą 

się. 

W 2020 roku nie będzie wykonywana wymiana trylinki na drodze w Dłusku za zaplanowaną 

kwotę 120 tyś zł. Za tę kwotę można by wykonać tylko ok. 100 m drogi.  

Drogę w Dłusku można będzie zgłosić do konkursu wojewody. Zostanie zlecona 

dokumentacja i zaplanowany do wykonania cały odcinek drogi tj. od drogi wojewódzkiej do 

drogi asfaltowej od ul. Wymysłowskiej. Takie rozwiązanie poparł zarówno radny z tamtego 

terenu jak i sołtys sołectwa Dłusk.  

Ostatecznie wartość wykonania  drogi w Pietrzykowie Kolonii określi przetarg, który dopiero 

będzie.  

Ponadto dodał, że gmina otrzymała dofinansowanie w wysokości 450 tyś zł na remont sali 

przy kinie. Kwota ta nie może zostać jeszcze teraz ujęta w budżecie, ponieważ nie jest jeszcze 

podpisana umowa przyznająca dofinansowanie.  

 

Poinformował, że  Powiat Wrzesiński otrzymał dofinansowanie na pierwszy etap przebudowy 

drogi powiatowej Zapowiednia – Wrąbczynek w wysokości prawie 3 mln zł. Początek prac 

od wsi Zapowiednia. Wkład własny Powiatu to ok. 2 mln zł.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy i Miasta Pyzdry na rok 2020.  

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Janiak, Monika Łakoma, Piotr Pilarski, Mieczysław Podlewski, Henryk Pyrzyk  

 

 

Ad. 2.  

Przemysław Dębski, burmistrz przypomniał, że na sesji w marcu br. radni wyrazili zgodę na 

sprzedaż lokalu mieszkalnego w bloku w Pyzdrach przy ul. Nowoogrodowej.  

Przedmiotem przedstawionego projektu uchwały jest lokal nr 20 o pow. 68,60 m 
2
.  

W stosunku do wcześniej sprzedanych lokali mieszkalnych zastosowana była 90% bonifikata 

i teraz też taką należałoby zastosować.    

Mieszkanie jest wycenione na 150 tyś zł.  

Stanisław Janiak, przewodniczący komisji zaproponował bonifikatę 60 %.  

Piotr Pilarski, radny stwierdził, że skoro gmina chce sprzedać lokale, by nie być udziałowcem 

wspólnoty mieszkaniowej, to w/w bonifikata jest za niska.   

 

Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały w sprawie udzielenia 90 % 

bonifikaty przy sprzedaży prawa odrębnej własności lokalu mieszkalnego wraz z 

pomieszczeniem przynależnym i udziałem w gruncie położonym w Pyzdrach. 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Monika Łakoma, Piotr Pilarski, Mieczysław Podlewski , Henryk Pyrzyk  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Janiak  
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Ad. 3.  

Grażyna Juszczak, sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Pyzdry. Największe zmiany dotyczą tematu 

gospodarki odpadami, który był zatwierdzany na poprzednich sesjach.    

Przemysław Dębski, burmistrz poinformował, że został ogłoszony przetarg na odbiór i 

transport odpadów komunalnych na okres 1,5 roku, który został unieważniony. Do przetargu 

wpłynęły dwie oferty. Dotychczasowy odbiorca w obecnym okresie odbiera odpady za 220 

zł/ tonę, natomiast w przetargu podniósł cenę do kwoty 245zł /tonę.  

Został rozpisany drugi przetarg, do którego przystąpiły trzy firmy. W tym przetargu firma, 

która do tej pory wykonuje usługi na rzecz gminy Pyzdry zaoferowała 180 zł/ tonę. 

 

Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Pyzdry. 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Janiak, Monika Łakoma, Piotr Pilarski, Mieczysław Podlewski, Henryk Pyrzyk  

 

 

Ad. 4.- 5.   

Przemysław Dębski, burmistrz poinformował, że grunty za mostem skręcając w stronę Rudy 

Komorskiej są wydzierżawiane na różne okresy. Zostały podjęte działania, aby wygaśnięcie 

umów dzierżaw nastąpiło w jednym roku. W stosunku do dwóch wydzierżawionych 

obszarów przygotowano projekty uchwał o ich wydzierżawieniu w drodze bezprzetargowej, 

ale tylko na jeden rok:   

- w sprawie wydzierżawienia nieruchomości rolnej niezabudowanej położonej w obrębie 

geodezyjnym Pyzdry o nr 1118/17 cz. o pow. 1.40 ha,  

- w sprawie wydzierżawienia nieruchomości rolnej niezabudowanej położonej w obrębie 

geodezyjnym Pyzdry o nr 1118/17 cz. o powierzchni 25.2491 ha.  

 

Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały  w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości rolnej niezabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Pyzdry oznaczonej 

numerem geodezyjnym 1118/17 cz. o pow. 1.40 ha w drodze bezprzetargowej ..  

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Janiak, Monika Łakoma, Piotr Pilarski, Mieczysław Podlewski, Henryk Pyrzyk  

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości rolnej 

niezabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Pyzdry oznaczonej numerem 

geodezyjnym 1118/17 cz. o powierzchni 25.2491 ha w drodze bezprzetargowej.  

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Janiak, Monika Łakoma, Piotr Pilarski, Mieczysław Podlewski, Henryk Pyrzyk  

 

 

Ad. 6.  

Przemysław Dębski, burmistrz poinformował, że zakończyła się umowa dzierżawy na działki 

10/8 i 10/10 położone w Ratajach przy pałacu. W związku z tym proponuje się wykazanie 
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tego gruntu do wydzierżawienia w drodze przetargowej. Łączna powierzchnia 1,42 ha. 

Wcześnie w stosunku do jednej z tych działek zostało skierowane zapytanie do konserwatora 

zabytków o możliwości jej sprzedania. Konserwator nie wyraził zgody na wydzielenie z 

zespołu pałacowo – parkowego działki i jej sprzedania.  

 

Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości rolnych niezabudowanych położonych Ratajach oznaczonych numerami 

geodezyjnymi 10/8 i 10/10 w drodze przetargowej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Janiak, Monika Łakoma, Piotr Pilarski, Mieczysław Podlewski, Henryk Pyrzyk  

 

 

Ad. 7. 

Przemysław Dębski, burmistrz poinformował, że gmina pozyskała dofinansowanie na remont 

sali przy kinie, na budowę drogi, usuwanie azbestu. Za otrzymaną dotację zakupiono laptopy 

dla dzieci ze szkół podstawowych.  

 

Henryk Pyrzyk, radny zapytał, czy są jakieś wytyczne odnośnie wyborów prezydenta?  

Przemysław Dębski, burmistrz odpowiedział, że na razie nic nie wiadomo. Spis wyborów 

został przekazany, ale nie emailem, ale na płycie za pokwitowaniem Naczelnikowi Poczty we 

Wrześni. W tej sprawie było wydanych wiele ekspertyz, ale kierowano się opinią PKW i  

inspektora ochrony danych osobowych.  

 

Justyna Sosnowska, przewodnicząca rady poinformowała, że do biura rady wpływają 

oświadczenia majątkowe radnych. Radni, którzy ich jeszcze nie złożyli mogą to zrobić do 

końca maja 2020 r. Wpłynęła pozytywna opinia o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

za 2019 r.  

Najbliższa sesja odbędzie się 7 maja br. o godz. 14 
00

 w sali kina.  

 

Stanisław Janiak, radny poruszył temat składu komisji ds. rozwiązywania problemów 

alkoholowych. Najlepiej byłoby, gdyby w jej skład byli powoływani pracownicy urzędu, bo 

nie trzeba byłoby wypłacać diet.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący  Komisji podziękował  

wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął jedenaste posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała:  

Alina Banaszak  

 

Członkowie Komisji:  

 

1) Stanisław Janiak  ........................................... 

 

2) Monika Łakoma  ........................................... 

 

3) Piotr Pilarski   ........................................... 

 

4) Mieczysław Podlewski ........................................... 

 

5) Henryk Pyrzyk  .......................................... 
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